
Úřad městyse obdržel dotaz k plánované akci:  
 
Den Kolonky   v sobotu 28.8.2021 
program 15,00 sraz u křížku na Kolonce 
Společný průvod na plac, posezení u ohně 
V případě trvalého deště se akce nekoná? 
 
Zajištěno PIVO,LIMO 
 
S sebou KRIGL,špekáčky, můžete i hudební nástroj a případné drobné občerstvení pro sousedy. 
 
Dotazy: 
Kdo to pořádá ? Ičo , jméno, registrace , doklad o nákupu alkoholu ? 
Kolik Kč jde z rozpočtu městyse Křtin na tuto akci ?  
Kdo ze zástupců na radnici Křtiny se tohoto pořádání ohně za mým plotem s názvem na Plac, 
známého z již minulých let kdy ožralí vesničané nás obtěžovali křikem do rána za mým vjezdem a 
plotem s ohněm, poletujícím popelem na mé auta, 
řevem bezprizorních dětí od opilých vesničanů, smradem a odpadky v těsné blízkosti kde mám plot. 
Dále riziko požáru mého dřevěného plotu. Výzva k donesení a použití hudebních nástrojů - překročení 
hladiny zvuku v obytné zoně, p. č. 170/1 s názvem skládka ostatní plocha. 
Byl tento pozemek kolaudován jako hospoda, nebo shromaždiště lidí. či snad stánkový prodej ? Ani 
hřiště není názvem změněno. Jedná se o předvolební mítink někoho z radnice Křtiny ? Nebo 
mimo  radnici Křtiny. 
To si nemůžete udělat předvolební - jak že výročí na Vašem hřišti ?Třeba na fotbal ? 
 
Budou opět používáni hasiči Křtiny jako stavitelé ohně vysoké fatry ze státních peněz? 
Budou opět čepovat a nalévat pivo a jiný alkohol ? 
Mají očkování všichni u občerstvení, nebo potvrzení o bezinfekčnosti ? 
Komu patří stánky rozvinuté pro čepování alkoholu, limo a špekáčků? 
Budou se používat auta dobrovolných hasičů na dovoz dřeva, stánků ,pípy a dalšího zařízení pro 
sezení vesničanů. 
Při setkání velkého množství lidí  nahlásila to radnice Městysu Křtiny na hygienu, jelikož se zde lidé 
střídají a mohlo by být překročeno limit pro návštěvu alkoholického dýchánku s názvem Společný 
průvod na Plac. 
Proč tato akce není uvedena na stránkách městyse Křtin , jako v jiných letech- kdy byl průvod na Plac. 
 
Proč se na tomto pozemku skládky sekala tráva jen jednou v letošním roce ze strany radnice křtin, jen 
před touto akcí ? 
Proč není plynule sekána tráva před mým domem- musím si pomáhat srpem, dále i v okolí jiných 
domů na Kolonce. 
Když už to posekám - není to kam odnést - 2 chudé kontejnery na Kolonce jsou stále plné- 
nevyvážené není to kam dávat i k dnešnímu dni ? 
Proč není ani za 3 volební období , to je 12 let, chodník na  Kolonku - ačkoliv tím jste vyhráli první 
volby ? 
Proč příjezd do Křtin od Brna vypadá jak v nejhorší vesnici a tak 20 km za hodinu max ? 
Proč je stále štěrk po deštích mezi domy 159 a 158 po deštích už stále neuklizen ? Ti motorkáři na 
tom bruslí ? 
Proč je zatáčka u potoka od kapličky k dům Holík -  stav neopravený rozervaný břeh u silnice ? 
 
Děkuji za odpověď-ohledně pochodu vesnice na Plac obratem, pokud nebudete mít v pořádku 
náležitosti, budu informovat příslušné orgány ohledně porušování klidného bydlení sama. 
A vy můžete opět poslat sociální péči o  na  malé dítě k nám, jako minule, jste mi to obratem udělali při 
poslání OSPOD Blansko po mém dotazu na legálnost Vaší akce pořádané paní Kuchyňkovou - 
zastupitelkou obce? 
Tak Vám děkuji za odpověď na všechny otázky a ne jen na výtah - jak je to činěno při výpisu 
schvalování schůzí ze Křtin. 
S pozdravem Majitelka nemovitosti dotčené ,smradem ,řevem,  alkoholismem, udáváním nejvyššího 
náčelníka v obci- Ospod, Stavební Uřad- zastavení mé stavby přístavby do 25 metrů , pokuta, pokuty 
spřátelených přestupkových komisí v Blansku, volání policie  Blansko na mé špatné parkování před 
mým domem , zničení jedné dětské duše v první třídě po docházce do místní ZDŠ po 3/4 roce 



-opět udávání na Ospod Blansko zmanipulováná učitelka a podřízený dotacím z městysu ředitel a jiné 
lahůdky v této z.k.u .r.. vesnici. 
Žádost o poskytnutí informace dle zákona č. 106/1999 Sb. Jak bude dne 28.8.2021 zajištěno 
hygienické opatření  
kvůli nakažlivější variantě koronaviru  rozestupy , roušky, trasování, kontakt rozestupy akce 
Den Kolonky v sobotu 28.8.2021 v 15 hodin na malém prostoru u Kapličky, mezi dvěma 
silnicemi 123 a 373 a dále průvod na Plac vnitřní prostor mezi zahradami domů s názvem 
skládka p. č. 170/1, kde se pořádají skoro každoroční oslavy. A to včetně konzumace pití, jídla, 
volného příchodu a odchodu různých osob k oslavě 7O let výstavby domů na Kolonce, kde je 
předpoklad více návštěvníků než 1000 osob, které přicházejí a zdržují se do pozdních nočních 
hodin a předpoklad je že při výzvě na letáku pozvánce si mají donést hudební nástroje a 
pravděpodobnost zpěvu. 
Dále komu byl tento obecní pozemek pronajat, jaký finanční výnos z něho byl vyůčtován a 
vložen do pokladny městysu Křtiny. 
Byla už akce ohlášena KHS ? 
 
Děkuji s pozdravem XXXXXXXXX   24.8.2021      15.10 hod. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Odpověď ÚM Křtiny na obdržené dotazy z 8.9.2021: 

 

Váš dopis zn.:                    Č.j.                      Vyřizuje:                                 Křtiny:  

                   942/2021/MK       Mgr. Pásek/724016726 8. září 2021 
  
 

Věc:    Informace dle zákona č. 106/1999 Sb. 

  

Vážená paní Vránová, 

obdrželi jsme Vaše upozornění na akci Den Kolonky a k tomu podáváme následující 

vysvětlení: 

Den Kolonky pořádají a organizují děti starousedlíků Kolonky 

Jelikož se jedná o veřejně prospěšnou akci, není účtován žádný poplatek 

Z rozpočtu městysu Křtiny na tuto akci nejdou žádné prostředky 

Nikdo ze zástupců městysu Křtiny letos nepočítá s účastí, snad s výjimkou PhDr. 

Kuchyňkové 

Protipožární opatření kontrolují zástupci SDH Křtiny v rámci jejich dobrovolné činnosti 

K překročení hladiny hluku by nemělo docházet 

Pozemek 170/1 je stále veden jako ostatní plocha – plocha veřejného prostranství 

Nejedná se o předvolební mítink 

SDH dohlíží na dodržování protipožárních opatření a vypomáhají organizátorům i s dovozem 

dřeva, stánků apod. 

Předpokládám, že opět bude čepováno pivo /na které se účastníci složí/, ale ne jiný alkohol 

Všichni zúčastnění by měli mít očkování, testy, případně prodělaný covid 

Stánky jsou majetkem městysu a jsou bezplatně zapůjčeny organizátorům 

Hlášení akce na hygienu není třeba, pokud se zúčastní jen desítky občanů 

Akce není na stránkách městysu z toho důvodu, že nebyla nahlášena  

Tráva se seká dle možností pravidelně, letos je větší nárůst trávy a četa měla více práce na 

koupališti 

Každý občan si kolem domu dělá pořádek, čili seká i trávu a k jejímu uložení slouží 

kontejnery na bioodpad 

Chodník na kolonku bude součástí stavby II/373 Jedovnice-Křtiny-Březina, investor SÚS 

JMK 

Příjezd do Křtin od Brna je ovlivněn přípravou stavby II/373 Jedovnice-Křtiny-Březina, 

investor SÚS JMK 

Nerozumím tomu jak se dostává štěrk mezi domy 158 a 159 

Břeh u silnice ke stavbě Holík je v majetku ŠLP 

Pokud se týká Vašich problémů s vyššími institucemi tak k tomu nemám co sdělit 

S ohledem na vývoj počasí a epidemiologickou situaci bylo úřadu městysu sděleno, že akce 

bude odložena na neurčito, což jsem Vám také oznámil. Jsem si ale vědom toho, že 

částečně akce proběhla neformálním setkáním sousedů. 

 

S pozdravem 

 

Mgr. Emil Pásek, místostarosta 

724 016 726 

mistostarosta@krtiny.cz 

 
 

 

 


